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Öğrenci Soru ve Talepleri Dekan Prof. Dr. Mustafa GÖKÇE  

-Uluslararası (Erasmus, Farabi vb.) değişim programları ile 
ilgili bilgilendirmenin eksik ve kontenjanların az olması, 

-Uluslararası (Erasmus, Farabi vb.) değişim 
programları ile ilgili bilgilendirme toplantılarının 
yapıldığı ve önümüzdeki süreçte de Uluslararası 
İlişkiler Koordinatörlüğü tarafından bilgilendirme 
yapmak üzere Fakültemize uzman temsilci davet 
edileceği, 

-Sanat Tarihi Bölümü için müfredata zorunlu staj 
konması, 

-Sanat Tarihi Bölümünde hâlihazırda 2025-2026 
Eğitim-Öğretim Yılı için müfredat değişikliği ön 
görüldüğü ve bu konunun Bölüme iletileceği, 

-Bölümler arasında seçmeli ders kontenjanlarının farklı 
olması, 

-Bölümler arasında seçmeli ders kontenjanlarının 
ve ders çeşitliliğin iyileştirilmesi için çalışıldığı, 

-Farklı Fakültelerden alınabilecek seçmeli ders havuzunun 
genişletilmesi, 

-Bunun için ilgili Fakültelerle görüşmeler yapıldığı, 

-Akademik ve Kültürel Beceri Kazandırma Eğitimleri 
kapsamında yapılan etkinliklerin çok faydalı olduğu ancak 
isimdeki “Akademik” vurgusundan öğrencilerin çekindiği, 

-Akademik ve Kültürel Beceri Kazandırma 
Eğitimlerinin öğrencilerimiz için mikro kredi 
kapsamında oldukça önemli olduğu vurgulanarak 
gönüllülük esasına dayalı bu eğitimlere katkı sunan 
öğretim elemanlarına teşekkür edildi. Eğitimlerin 
isminin değiştirilmesi talebinin değerlendirileceği, 

-Üniversitemiz Menteşe Kütüphanesi’nin kitap sayısının 
yetersiz olduğu, çalışma saatlerinin uzatılması ile temizlik 
ve havalandırma işlemlerindeki sorunların giderilmesi 
gerektiği,   

-Üniversitemiz Menteşe Kütüphanesi ile ilgili söz 
konusu talep ve şikâyetlerin Daire Başkanlığı’na 
iletileceği, 

-Üniversitemiz Öğrenci Topluluklarına ayrılan bütçenin 
yetersiz olması,       

- Üniversitemiz Öğrenci Topluluklarının bütçesinin 
artırılabilmesi için ilgili Birimden bilgi alınacağı ve 
Öğrenci Topluluklarının da mutlaka sene başında 
yapacakları etkinlikleri belirleyip ona göre talep 
iletmeleri gerektiği,  

-Mavi Çatı Öğrenci Toplulukları Merkezinin öğrencilere 
daha uzun süre açık olması, 

-Bu talebin ilgili Birime iletileceği,       

-Yandal ve  Çift Anadal Kontenjanlarının artırılması, -Yandal ve Çift Anadal Başvuru Yönergesi’nin 
hazırlanmakta olduğu ve bu konu hakkında daha 
sonra bilgilendirme yapılacağı, 

 


